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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Mgr. Begala: 
Chcel by som sa spýtať, ako sa využíva bývalý klub mladých v suteréne mestského 
kultúrneho strediska so samostatným vchodom z južnej strany budovy, bývala herňa Admirál. 
V akom stave to je a či sa to vôbec používa a využíva.  
 
Mičko: 
Klub mladých bol doteraz v prenájme, kde išla výpoveď. Výpoveď nadobudla účinnosť od   
1. decembra. Bude sa využívať pre mladých tak, ako doteraz. Budú sa tam robiť výstavy, 
mladí z koniarne, potom Klub z Trebišovských umelcov tam nájde svoj priestor, takisto ako aj 
my. Momentálne sa využíva na nácviky folklórnych súborov, zatiaľ toľko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


